

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2017-2018 Parents' Letter No. 16

Payment for English ONLINE Exercise

26th September, 2017

Dear Parents,

In order to facilitate self-directed learning, English Department adopted the following English online exercises for all students. Please see the following table for details:

Name of Online Platform	Developer	Fee
SHARK ONLINE	Stanford House	\$40

The fee for the online exercises is \$40. Auto-payment will be processed on 16th October 2017 (Monday). Parents are reminded to bank in the amount to the account before 16th October, 2017 for auto-payment.

Yours faithfully,

Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2017-2018 Parents' Letter No. 16

Reply Slip (To be returned to English Teacher on or before 5th October, 2017)

Dear Principal,

I have read the School Notice No.16 and I fully understand its content.

Student's Name : _____()

Class : _____

Parent's Signature: _____

Date : _____

東華三院辛亥年總理中學2017至2018年度家長通訊第16號

購買英文科網上練習收費事宜

敬啟者：英文科為推廣學生自主學習，現為同學集體訂購英文科網上練習，詳見表列：

網上練習名稱	出版社	費用(全年)
SHARK ONLINE	Stanford House	\$40

網上練習費用為\$40，費用將於**2017年10月16日(星期一)**自動轉賬，敬請於**2017年10月16日**前如數存入，以備銀行過賬。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2017年9月27日

東華三院辛亥年總理中學2017至2018年度家長通訊第16號

購買英文科網上練習收費事宜

回 條（請於10月5日前交回英文科老師）

敬覆者：頃接來函，謹悉上述收費事宜，自當督促敝子弟遵辦為荷。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名：

班 別：

班 號：

家長簽署：

2017年 月 日